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co·lo·fon het, de; 
 
Dit is een uitgave van de CDA-afdeling te Gouda.  
 
Redactie 

 Suzanne Dannenburg-Bijl 
 Peter Fasol 
 
CDA-leden met en zonder schrijftalent worden uitdrukkelijk verzocht kopij (per e-mail) aan te 
leveren bij de redactie: sp.dannenburg@live.nl. De redactie behoudt zich het recht artikelen te 
weigeren en/of in te korten. 
 
Voorwaarden 
Overname of publicatie uit deze uitgave is toegestaan, mits u aan deze uitgave refereert. De 
standpunten die in de verschillende artikelen en bijdragen naar voren komen, zijn niet per 
definitie die van de CDA-fractie in de gemeenteraad. De auteurs schrijven op eigen titel. 

mailto:sp.dannenburg@live.nl
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Uit de redactiekamer 
 

Op de voorplaat ziet u een standbeeld, dat een beetje 
onopvallend te vinden is in het plantsoen voor het 
Croda-terrein.  
 
Het is een beeld dat bij mij een echt 'Samen-in-
Gouda'-gevoel losmaakt. Als u iets weet over de 
achtergrond ervan, zult u begrijpen wat ik bedoel. 
 
Wie iets van iconografie weet, herkent het beeld van deze vrouwelijke 
gestalte met een kaars in haar hand. Het is Sint Lucia, door katholieken en 
orthodoxen (en, bijzonder: ook door lutheranen in Scandinavië) vereerd als 
patroonheilige van de blinden. De naam Lucia is verwant aan het Latijnse 
lux, dat licht betekent. In Scandinavië heeft wordt haar naamdag op 13 
december traditioneel gevierd als lichtfeest, en die traditie heeft zich vanuit 
Scandinavië over Europa verspreid.   
 
Oók naar Gouda, waar de Goudse Kaarsenfabriek eind jaren '50 van de 
vorige eeuw het initiatief nam voor een kaarsjesavond, geïnspireerd door de 
kerstboom die we sinds 1956 uit Kongsberg kregen. Als dank kreeg de 
Kaarsenfabriek van de gemeente dit beeld van Sint Lucia. 
 
En zo staan we elk jaar, en dit jaar toevallig precies op Sint-Lucia, 13 
december (ongewild gevolg van de verplaatsing van de viering naar de 
vrijdag) op de Markt om de lichten in de kerstboom en in onze harten aan 
te steken. 
 
Samen in Gouda: met de kaarsen die zowel verwijzen naar onze 
Kaarsenfabriek als naar Sint Lucia, die haar kaars het hele jaar door 
brandende houdt in dit bijzondere standbeeld. 
 
Peter Fasol 
(Twitter: @fasol) 
 
 
 
 
 

 

Wilt u deze uitgave voortaan per e-mail ontvangen? Laat 
het ons weten! (sp.dannenburg@live.nl) 
 

mailto:sp.dannenburg@live.nl
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Van de voorzitter 
Christiaan Karman (voorzitter) 

 
Beste CDA- leden,  
 
Deze editie van “Samen in Gouda” staat in het 
teken van twee belangrijke en spannende ALV’s: 
die op 28 november (verkiezing lijsttrekker) en 
12 december (vaststellen kieslijst). Dit in het 
teken van de gemeenteraadsverkiezingen in 
2014. Overigens hebben onze collega’s in Alphen 
a/d Rijn een prachtig resultaat geboekt, 
waarmee wij hen van harte feliciteren! 
 
Op de ALV van 28 november zal een lijsttrekker 
worden verkozen. Een jaar geleden droeg de ledenvergadering het bestuur 
op een lijsttrekkersverkiezing te organiseren. Voor de zomer hebben zich 
meerdere kandidaten gemeld voor het lijsttrekkerschap. Op basis van de 
gesprekken is besloten één kandidaat niet voor te dragen vanwege de 
geringe politieke ervaring. Twee andere kandidaten trokken zich om 
persoonlijke redenen terug.  
 
Dat betekent dat het bestuur met een enkelvoudige voordracht zal komen. 
Huibert van Rossum, thans raadslid, is door bestuur en commissie geschikt 
bevonden. Het bestuur draagt hem bij u voor als lijsttrekkerskandidaat. In 
deze “Samen in Gouda” stelt hij zich aan u voor. 
  
Tot uiterlijk 25 november kunnen tegenkandidaten gemeld worden aan het 
bestuur. Deze kandidaten moeten door minstens vijf leden worden 
gesteund. Alleen op de ALV aanwezige leden die de contributie hebben 
voldaan zijn stemgerechtigd. Op 12 december vindt de tweede ALV plaats 
om de volgorde van de kandidatenlijst vast te laten vaststellen door de 
aanwezige leden. Ook dan is uw komst van groot belang. 
 
Op 31 oktober heeft de ledenvergadering het verkiezingsprogramma 
vastgesteld. Het resultaat staat voor u en alle andere geïnteresseerden op 
www.cdagouda.nl. Noteert u 28 november en 12 december in uw agenda? 
Van harte welkom! 
 
Christiaan Karman 
Voorzitter CDA Gouda 

http://www.cdagouda.nl/
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Inbreng begrotingsbehandeling 
Mea Hiskes-Willemse (fractievoorzitter) 

 
 

De komende behandeling van de begroting 
wordt de laatste die ik als fractievoorzitter 
mag meemaken.  
 
Herinneringen zijn als foto’s in een album. Kijk 
aandachtig naar je herinneringen en je beleeft de 
vreugde van dat moment. Maar ook dikwijls het 
verdriet en zeker ook de weemoed om de dagen die 
voorbij zijn.  
 
Bij verdere reflectie kom je tot de erkenning dat het leven voortdurend 
stroomt. Van vreugde naar verdriet en weer verder naar vreugde die ook 
weer voorbij gaat. Door dat levensritme te aanvaarden word je levenswijs. 
 
Wat hebben we nou echt bereikt?  
Er is een nieuw zwembad gebouwd, er wordt gewerkt aan een 
alcoholconvenant, we hebben de Clown gered, het coffeeshopbeleid 
aangescherpt en gerealiseerd dat we bij de decentralisaties het "een 
regisseur” principe hanteren (hoewel we dat in de uitvoering nog moeten 
zien) en in Westergouwe gaan de eerste huizen in de verkoop.  
 
Maar: 
De wijkaanpak lijkt uit het vizier, zoals de besluiten over de stoplichten op 
de Plaswijckweg, het hondenbeleid en het parkeren bij de Ronssehof.  
Wijkaanpak moet wat CDA Gouda betreft weer terug in het hart van het 
beleid! 
 
Ook kansen waarbij het CDA moeite heeft gedaan om de gemeente in 
contact te brengen met het lokale bedrijfsleven, zoals een samenwerking 
tussen de gemeente en Centric, zijn naar ons idee niet ten volle benut. En 
(wellicht uit angst voor het verlies van kiezers?) is het mislukken van een 
plan voor de Vredebest echt een misser in publiek private samenwerking. 
Met de overname van Multi Vastgoed door Blackstone is het gevaar heel 
reëel dat de Vredebest verpaupert. 
 
Zorgen hebben we over de komende decentralisaties. We weten als 
gemeente niet precies wat ons te wachten staat, maar erger, ook de mensen, 
jeugd, ouderen en zorgvragers, weten niet wat hen te wachten staat. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
- 6 - 

Vanzelfsprekend dragen wij mantelzorgers op handen. Zij zijn de 
belichaming van én maatschappelijk initiatief én van solidariteit.  
 
Onze zorg daarbij moet zijn dat de effecten van de decentralisaties niet 
averechts gaan werken. Niet voor de jeugd, niet voor de ouderen, niet voor 
de zorgvragers, maar ook niet voor diegenen die betrokken zijn bij deze 
mensen, waarbij we respijtzorg moeten inzetten als dat nodig is. 
 
Maatschappelijk initiatief kan juist heel belangrijk zijn bij city marketing. 
Kaas en Water zijn voor ons de kernbegrippen. Maar ook incidentele 
evenementen kunnen bijdragen aan onze stad: the Passion en wellicht de 
Tour de France met als keerpunt ons Stadhuis? 
 
Wij willen dat particuliere initiatieven op het gebied van natuur en cultuur 
niet sneuvelen door een overvloed aan regels en belemmeringen. Regels 
moeten het algemeen belang beschermen, maar geen drempels opwerpen 
voor initiatieven vanuit de maatschappij.  
 
Betrokken mensen, bedrijven, verenigingen en organisaties: daar worden 
we allemaal beter van. Wellicht als proef de inrichting van openbare ruimte 
in een wijk of buurt volledig aan bewoners overlaten? Of en waar komen 
speelplekken, parkeerplekken, groen etc.  
 
We zullen het met elkaar moeten doen. Want wij zijn de stad, de wijk, de 
buurt en de burger en het CDA stáát voor het versterken van stad, wijk, 
buurt en burger. 
 
Mea Hiskes-Willemse 
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Werkgelegenheid en duurzaamheid  
Teun Hardjono (gemeenteraadslid) 

 
Zou behoud van werkgelegenheid ook onder duurzaamheid 
vallen? 
 
Als je naar Groen Links luistert bij het debat over het bestemmingsplan 
Bestemmingsplan Schielands Hoge Zeedijk luistert niet. Even kort de 
historie 1999 is het voorstel voor een bestemmingplan voor dat gebied 
verworpen door de Raad van State.  
 
Hoog tijd om er nu toch een vast te stellen zodat betrokkenen weten binnen 
welke grenzen mogelijke bouw- en milieuvergunningen afgegeven kunnen 
worden. Mogelijke want er liggen geen aanvragen al zou je soms op basis 
van het debat denken dat dit wel zo is.  
 
Ook het CDA hecht aan de oude vermaning Audite Et Alterem Partem. 
Hoor ook de tegenpartij, we waren dan ook blij met de overigens 
voortreffelijke geleide hoorzitting op 30 september, waar een breed scala de 
ruimte kregen hun zorgen, standpunten, verwachtingen en ideeën in te 
brengen en er ruimte voor de (lang niet alle) aanwezige fracties om vragen 
te stellen.  
 
Bij het hierna volgende raadsdebat op 9 oktober leek het er erg op dat maar 
naar een partij was geluisterd, namelijk de omwonenden. Wellicht in 
gegeven door politiek opportunisme met oog op de komende verkiezingen 
wie zal het zeggen. Gouda Positief zal in ieder geval het applaus dat van de 
publieke tribune kwam aangehoord hebben.  
 
De voorzitter wees er op dat applaudisseren niet toegestaan is dus hoe er 
over de andere bijdragen werd gedacht bleef gissen. Natuurlijk en zelfs 
meer dan dat hebben we ook als CDA  een open oor en begrip voor de 
zorgen van omwonenden, maar we realiseren ons ook dat de politiek soms 
Salomons oordelen moeten vellen. De voorzitter heeft ter plaatse nog even 
opgezocht wat dat zijn en aan de raad voorgelezen. Wat we niet willen is de 
omwonenden met wat we een “fopspeen” hebben genoemd naar huis te 
sturen.  
 
De voorstellen van Gouda Positief, Gemeente Belangen Gouda en Groen 
Links lijken daar ons inziens veel op. Zij suggereerden een wat zij noemden 
een conserveren (conservatief!!) bestemmingsplan, waar al het bestaande 
mogelijk blijft en alle verandering te zijner tijd opnieuw voor 
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besluitvorming wordt voorgedragen. Hiermee hebben noch bewoners, noch 
betrokken bedrijven enig zekerheid gekregen.  
 
Wat de CDA fractie en gelukkig ook anderen betreft is de wethouder 
Kastelein er goed in geslaagd met een bestemmingsplan te komen, dat sterk 
reguleert zodat echt niet alles maar mogelijk is, zoals wel werd 
gesuggereerd, maar dat de bedrijven en met name Croda toch de 
mogelijkheid houden de bestaande installaties te verduurzamen en te 
vernieuwen, met als opmerkelijk punt dat de huidige milieuregelgeving niet 
wordt verruimd.  
 
Belangrijk punt voor ons was ook het gegeven dat Croda onderdeel is van 
een groot internationaal concern met vestigingen in meerdere landen. 
Helaas leert de ervaring dat dit soort van onderneming makkelijk besluiten 
vestingen te sluiten dan wel naar andere landen te verplaatsen. Landen ook 
waar de milieu- en veiligheidseisen wat royaler zijn dan in Nederland, vraag 
is dan ook of wij daar argumenten voor aanreiken door de bestaande 
onduidelijkheid en dus onzekerheden te laten blijven bestaan, dan wel te 
vervangen door een complex stelsel van regelgevingen en 
besluitvormingsproces met alle onzekerheden van dien. De directie van 
Croda was daar duidelijk over.  
 
Onder die omstandigheden zouden investeringsvoorstellen geen kans 
maken en komt de werkgelegenheid op de tocht te staan. Let wel het gaat 
hier om meer dan 600 directie en indirecte arbeidsplaatsen en voor het hele 
mogelijk wel meer dan 1500 arbeidsplaatsen. We zullen maar niet ingaan 
op de opmerking van Groen Links: “ach die ingenieurs vinden toch wel 
werk”, als of ontslag voor hen niet een traumatische ervaring zou zijn en 
alsof er alleen maar ingenieurs bij Croda werken. 
 
Nog een opvallend punt. Het bestemmingplan is ook van betekenis van de 
windmolen De Roode Leeuw, waarvoor de zogenoemde molenbiotoop nu 
zeker gesteld is, de watertoren waarvoor het bestemmingplan niet langer 
een belemmering voor de bewoning meer is en het sluiswachterhuisje dat 
nu zodanig uitgebreid kan worden dat duurzame exploitatie mogelijk word 
.Allemaal industrieel erfgoed waarvan iedereen blij is dat het behouden kan 
worden ook al kost het de gemeenschap toch nog altijd wat een industrieel 
complex dat nog volledig in bedrijf is, volgens sommigen niet in 
bescherming behoeft te worden. 

 
 

Teun Hardjono 
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Een prachtig verkiezingsprogramma! Al zeggen we het 
zelf… 

 Suzanne Dannenburg-Bijl (Schrijfcommissie) 
 
Met algemene instemming heeft de ledenvergadering op 31 
oktober het verkiezingsprogramma van het CDA Gouda 2014 
vastgesteld.  
 
Voor ons als schrijfcommissie – 
Huibert van Rossum en 
ondergetekende –een mooi moment. 
En natuurlijk vinden wij  dat het een 
prachtig programma is geworden. 
Maar kijkt u vooral ook zelf op de 
website www.cdagouda.nl.  
 
Een goed verkiezingsprogramma 
steunt op de inbreng van veel 
mensen. Een goed 
verkiezingsprogramma helpt geïnteresseerde kiezers om te kiezen. Het 
maken van een goed programma slurpt niet alle energie op maar geeft juist 
energie voor een positieve CDA-campagne. Hoe krijg je dat voor elkaar? 
 
We hebben het met een nieuwe aanpak geprobeerd. In februari en maart 
hebben we drie huiskamersessies gehouden. Alle leden waren daar welkom. 
Met elkaar spraken we over waar het CDA voor staat. Daarna was er een 
klankbordgroep en een discussie op de ALV in juni. Zo kregen we 
belangrijke inbreng van tientallen CDA-leden.  
 
Het was niet makkelijk om met al die inbreng een compact 
verkiezingsprogramma te schrijven. Er waren veel ideeën en thema’s. Maar 
het is gelukt.  
 
Het CDA Gouda heeft nu tien thema’s – zoals banen, kinderen, fatsoen en 
financiën - van elk precies één pagina. Het programma begint met  de CDA-
uitgangspunten en onze visie op Gouda. Een kwartiertje lezen, dan heeft de 
geïnteresseerde kiezer een goed beeld van het CDA Gouda.  
 
En campagnevoeren met dit programma? Op de ledenvergadering hebben 
we met elkaar enkele thema’s omgezet in korte, krachtige campagnetaal. 
Wat vindt u bijvoorbeeld van: “banen boven alles”, “iedereen kan iets”, 

http://www.cdagouda.nl/
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“vrijwilligers voorop”, “Gouda is van goud”, “speelplaatsen alcoholvrij” en 
“betaalbare belastingen”?  
 
Zo kunnen we ook aan druk bezette burgers vertellen wat het CDA Gouda 
wil betekenen voor deze stad. Doet u mee? 
 
Suzanne Dannenburg-Bijl 
Schrijfcommissie  
 
Aankondiging voor wie het aangaat: alle kandidaten op de foto!!   

Suzanne Dannenburg-Bijl (Campagneleider) 
 

Wie zijn onze 30 kandidaten? Op 12 december weten we het. En 
dan is er werk aan de winkel… 
 

Op zaterdagmorgen 14 
december verwachten we 
alle 30 kandidaten rond 
10.30 uur op een nader af te 
spreken locatie in Gouda. 
We gaan met elkaar op de 
foto! Allemaal iets vrolijks 
aantrekken dus! De eerste 
tien kandidaten gaan 
daarna individueel op de 
kiek.  
 
 

Verder maken we op die morgen concrete afspraken over 
campagneactiviteiten en Margreeth van Dijk wil de formaliteiten rondom 
de kandidaatsstelling afhandelen.  
 
Dus voor wie het aan zou kunnen gaan: 
houd zaterdagmorgen 14 december vrij en 
neem je gulle lach, je agenda en een kopie 
van je paspoort mee. Nadere informatie 
volgt. 
 
 
Suzanne Dannenburg=Bijl 
Campagneleider CDA Gouda 
sp.dannenburg@live.nl 

mailto:sp.dannenburg@live.nl
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Mogen wij alstublieft uw emailadres? 
 
Van zo’n 30 leden heeft 
het CDA Gouda nog geen 
emailadres. In de 
komende maanden willen 
wij graag zo veel mogelijk 
leden gemakkelijk, 
goedkoop en snel 
bereiken. 
  
Heeft u een emailadres maar 
krijgt u geen mail van het CDA 
Gouda, mogen  wij dan 
alstublieft snel  uw emailadres?  
 
Dan hoeft secretaris Margreeth van Dijk minder adressen langs op de fiets 
door de regen….  
 
Heeft u geen emailadres? Dan brengt Margreeth natuurlijk de stukken bij u 
langs.  
 
Mailt u alstublieft uw emailadres naar Margreet van Dijk, naar 
dijk9299@planet.nl.  
  
Alvast bedankt! 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

mailto:dijk9299@planet.nl
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Lijsttrekkerskandidaat 
Huibert van Rossum 

 
 

Gouda voor familie, gezin, vereniging, vrijwilliger en 
mantelzorger  
 
Waarom de Goudse politiek? 
 
Waarom ga je in de politiek? Politici en politiek worden enorm 
gewantrouwd. Inderdaad dat is zo.  En juist daar wil ik met  CDA Gouda het 
verschil kunnen maken. Want de politiek is niet alles en de politiek moet 
vooral niet alles willen. Vertrouwen hebben in de Goudse samenleving dat 
is de basis. De Gouwenaars die zich inzetten voor de stad dat zijn de 
mensen waar we voor gaan. 
 
Mijn motivatie  
 
Mijn persoonlijke drijfveer is mijn gezin. Als vader van 36 jaar oud met drie 
jonge kinderen en getrouwd met Hanneke ervaar hoe belangrijk het is om 
te wonen en op te groeien in een goede en veilige stad. Hier heb ik al aan bij 
kunnen dragen als gemeenteraadslid. Als CDA Gouda hebben we onder 
meer al het verschil kunnen maken door het redden van de dartvereniging,  
een alcoholconvenant met de sportverenigingen, de maatschappelijke stage 
te houden, financiële tegenvallers niet vooruitschuiven en het aanscherpen 
van het coffeeshopbeleid.  
 
De uitdaging voor de komende jaren zijn economie, goede buurten en 
ruimte voor gezinnen en kinderen en de zorg voor elkaar. We moeten eraan 
werken om werk in de stad te houden. Dit kan door meer met bedrijven 
samen te werken. Te investeren in veilige buurten en wijken voor gezinnen 
en kinderen. Door mensen de baas over hun eigen buurt te laten zijn. Door 
de kwaliteit van zorg te houden waarbij de mensen nog gekend worden.   
 
Toekomst van Gouda  
 
Een stad waar mensen naar elkaar omkijken en voor elkaar zorgen. De 
christelijke visie van ieder mens als uniek persoon die recht heeft op een 
plek vind ik daarbij een essentieel vertrekpunt. Want al die Gouwenaars 
maken de stad tot wat die is. Gezinnen met kinderen, op de 
(sport)vereniging, als vrijwilliger, in de eigen buurt, via de kerken of als 
mantelzorger. Juist deze mensen moeten de ruimte krijgen.   
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Ik stel me daarom graag beschikbaar als lijsttrekker zodat wij met elkaar 
dat verschil kunnen maken. 
 
Meer weten kijk dan verder via  www.huibert.nu of laat wat  horen 
0614798072 huibert.vanrossum@gouda.nl.  
 
  
 
 

 
 

http://www.huibert.nu/
mailto:huibert.vanrossum@gouda.nl
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Uitnodiging/Agenda ALV 28 november en 12 december 
2013 
 

Agenda Algemene Ledenvergadering 28 
november 
 
• Datum: donderdag 28 november 2013 
vanaf 20 uur. 
• Locatie: de Jeruzalemkapel, 
Jeruzalemstraat 12, 2801 JE, Gouda. 
 
Geachte CDA-lid, 
 
Het bestuur nodigt u donderdag 28 november van harte uit om onze 
nieuwe lijsttrekker te stemmen voor de gemeenteraadsverkiezingen van 
2014.  
 
A G E N D A: 
 
1. Opening en welkom 
2. Advies bestuur de landelijke voordracht te volgen van de CDA 
advies-kandidatenlijst verkiezing Europees Parlement 22 mei 2014 te zien 
op https://www.cda.nl/actueel/toon/advieslijst-voor-europese-
verkiezingen-2014/ 
3. Advies bestuur voordracht kandidaat lijsttrekker en uitleg 
procedure 
4. Stemming leden controle stemming (1 lid selectiecommissie, 1 lid 
bestuur en 1 lid) 
5. Voordracht kandidaat 
6. Stemming lijsttrekker 
7. Speech lijsttrekker 
8.  Schorsing 
9. Verslag 31 oktober 2013 
10. Wat verder ter tafel komt 
11. Afsluiting. 
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Agenda Algemene Ledenvergadering 
 
• Datum: donderdag 12 december 2013 vanaf 20 uur. 
• Locatie: de Jeruzalemkapel, Jeruzalemstraat 12, 2801 JE, Gouda. 
 
Het bestuur nodigt u donderdag 12 december van harte uit om de 
kandidatenlijst van de gemeenteraadsverkiezingen  2014 vast te stellen.  
 
A G E N D A: 
 
1. Opening en welkom 
2. Advies bestuur volgorde kandidaten en uitleg procedure 
3. Presentatie van de kandidaten  
4. Stemming volgorde kandidaten (2 t/m 10 via stemformulier en 11 - 
30 per acclamatie) 
5. Pauze 
6. Begroting 2014 
7. Verslag 28 november 2013 (toegestuurd per mail, of telefonisch op 
te vragen) 
8. Wat verder ter tafel komt 
9. Afsluiting 
 
Laatste informatie kunt u downloaden via www.cdagouda.nl of telefonisch 
opvragen. Wij hopen u op de bijeenkomst te mogen verwelkomen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
CDA-bestuur afdeling Gouda. 
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Verslag ALV 25 oktober 2012 
 
• Datum: 31 oktober 2013, 20.00 -22.30 uur 
• Locatie: Jeruzalemkapel te Gouda 
• Aanwezig: Martijn Vroom, Christiaan 
Karman (voorzitter), Marco Kastelein (wethouder), 
Huibert van Rossum (fractie), Suzanne 
Dannenburg-Bijl (penningmeester bestuur), Henk 
Hoogmoed (bestuur), Margreeth van Dijk 
(secretaris en verslag bestuur), Peter Noordhoek, 
Mea Hiskes-Willemse (voorzitter fractie), Teun 
Hardjono (fractie), Wim Meijerink (fractie), Peter Fasol, Adine van 
Putten-de Jong, Christian Leroux, Ton van Huut, Herman Lenderink, Cees 
Segers, Eric Bergamin en Eppy Boschma. 
• Afwezig met kennisgeving: Peter Pennekamp, Eleonora Karman, 
Dick van Putten, Jan de Landmeter, Jos Geerligs, Jankees Salverda, 
Sandra de Vreede, Martijn van der Wind, Marjan en Nico Woudstra, 
Jothijs van Galen, Harrie de Blécourt, Marina en Cornelis Scheijgrond, 
Hans Alderliesten (bestuur), Menno de Graaf, Lydia van der Werff- van 
der Niet. 
 
De voorzitter opent de vergadering met ‘leven uit genade’: laat je elke dag 
opnieuw inspireren n.a.v. psalm 116 vs. 6.  
 
Vraagt de vergadering akkoord te gaan met de verlenging van Suzanne als 
penningmeester wat met acclamatie wordt bevestigd;  
 
Noemt de procedure van de selectiecommissie waar het bestuur 4 
november een advies over krijgt. 15 november krijgen de leden de namen 
van een eventuele lijsttrekkersverkiezing. In ‘Samen in Gouda’ stellen de 
kandidaten zich voor. Tot 25 november kunnen er tegen kandidaten gemeld 
worden. Op de ALV van 28 november is er een debat/discussie met/tussen 
de kandidaten. Daarna volgt de stemming. Leden, hoofdelijk aanwezig en 
hun contributie betaald, kunnen stemmen. 
 
Hierna geeft Huibert uitleg over de procedure van het 
Conceptverkiezingsprogramma. Suzanne noemt de 27 amendementen van 
het conceptverkiezingsprogramma die binnen zijn gekomen. Per 
amendement is het geheel besproken en op onderdeel gestemd. De 
uitkomst wordt verwerkt in het definitieve programma.  
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Na de aanpassingen door de amendementen is het gehele programma 
unaniem met applaus en complimenten voor Huibert en Suzanne 
geaccordeerd.  
 
Het volgende agendapunt was: “Van verkiezingsprogramma naar 
campagnepunten”. Suzanne als campagneleider ad interim tot 29 november 
noemde gaf de vergadering zeven plakkertjes en een stift. Wat zijn nu 
passende thema’s voor de campagne?  
 
De zeven punten zijn nu: Gouda is van goud; Iedereen kan iets; Alcohol weg 
van de speelplekken; Zorgadvies: vrijwilligers geven advies; Vrijwilligers 
voorop; Betalende belasting.  
 
De winnaar is: banen voor alles. CK bedankt de programma 
commissie voor deze start van de campagne. 
 
Voor het Ton van Huutfonds zijn zeven aanvragen. Het bestuur koos drie 
aanvragen in overleg met Ton. Na wat discussie zijn het geworden: 
Waterscouting De Houtman / Kastanujo; Goudse Rugbyvereniging en de 
Goudse Reddingsbrigade.  
 
Het verslag van 27 juni 2013 is goedgekeurd. TvH vindt dat onze 
volksvertegenwoordigers te vinden moeten zijn op de website, inclusief een 
tel.nr. 
 
Ter afsluiting dankt de voorzitter de aanwezigen voor hun bijdrage en zegt 
tot ziens over vier weken! 
 
Actielijst 
• SD-B en HvR maken definitief VKP14. 
• SD-B en TvH komen tot datum van uitreiking TvH gelden. 
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Mentale duurzaamheid 
Tim van Dasselaar 

 
Het is opvallend hoe vaak ik tegenwoordig door mensen wordt 
gebeld die financieel de weg kwijt zijn. En dan heb ik het niet 
over “een dubbeltje op zijn kant”, maar over normale gezinnen. 
 
En met normaal bedoel ik gezinnen met doorgaans 1,5 inkomen, een paar 
kinderen, een hypotheek enz. Qua leeftijd meestal 40+ en meestal meer dan 
gemiddeld opgeleid. Het probleem is dat zij moeite hebben om de 
veranderingen in buitenwereld te verbinden aan hun eigen financiële zaken. 
En zo raken zij het zicht kwijt op de risico’s van vandaag en de wensen voor 
morgen. En zo start dan ons gesprek. 
 
Dit gaat niet over wensen en verlangens. Dit gaat over het benoemen van je 
levensvisie. Deze levensvisie is de basis voor je financiële toekomst. De 
laatste 15 jaar lijken we vervreemd te zijn van onze werkelijke 
levensidealen. De materie is erg op de voorgrond gekomen. En dat 
verandert nu de bomen niet meer tot in de hemel groeien. 
 
Dit is de start van wat ik zou willen noemen “mentale duurzaamheid”. 
Duurzaamheid is immers: bestemd om te duren, weinig vergankelijk. 
Duurzaamheid in denken en daarom effectief bij het maken van 
levenskeuzen en behulpzaam bij het nemen van financiële beslissingen voor 
de toekomst. Door dichter bij jezelf te blijven maak je keuzes die jezelf 
raken.  Dit geeft je zingeving en maakt je gelukkiger. Deze rijkdom is niet in 
geld uit te drukken. 
 
Bij mentale duurzaamheid: 

- neem je bij kinderen je verantwoordelijkheid  voor hun toekomst. 
Je wil minder werken om meer betrokken ze te blijven. 

- Kies je voor minder inkomen, maar je ervaart meer rijkdom. 
- Kies je voor een opvoeding waarbij je vanuit je persoonlijke 

overtuiging belangrijke waarden en normen meegeeft. 
- Ga je studeren in je avonduren om voor langere termijn het 

gezinsinkomen veilig te stellen. 
 
Door te kiezen doe je bewust iets niet. En door te kiezen krijg je juist ook 
veel terug. In deze ruil ontdek je het geheim. En daar ontstaat je nieuwe 
verbinding met jezelf en je financiële toekomst. 
 
Tim van Dasselaar 
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Over pensioenen 
Eric Bergamin 

 
Sinds de jaren ’50 van de vorige eeuw zorgen werkgevers en werknemers 
samen voor onze pensioenen. Kort gezegd kwam het er op neer dat er een 
klein deel van het salaris in pensioenfondsen werd gestopt door werkgevers 
en werknemers samen.  
 
Het pensioen was goed verzorgd; niemand hoefde zich zorgen te maken. 
Dat ging lang goed, tot in 2008 ‘de crisis’ uitbrak. Door de crisis bleek dat 
de pensioenen veel last hadden van wat er op de financiële markten 
gebeurde. Pensioenfondsen hebben een mooi rendement nodig, maar door 
de crisis was dat er niet. Veel pensioenfondsen kwamen in de problemen.  
 
Een ander probleem was dat ‘ontdekt’ werd dat we met elkaar veel langer 
leven dan door de deskundigen verwacht was. Een pensioenuitkering moet 
dus veel langer duren dan de pensioenfondsen dachten. Eigenlijk had er 
nog meer gespaard moeten worden dan we al gedaan hadden. Omdat het 
uit de lengte of uit de breedte moet komen, moesten pensioenfondsen de 
pensioenuitkeringen verlagen en moest de AOW-leeftijd omhoog.  
 
In mijn dagelijkse werk adviseer ik werkgevers en pensioenfondsen. Wat ik 
belangrijk vind is dat we kijken wat nodig is: pensioen is onmisbaar, maar 
we kunnen ook niet zonder goede zorg voor onze ouderen. Verder is het 
belangrijk dat we als maatschappij oog hebben voor goede huisvesting van 
iedereen, dus ook van mensen die van hun pensioen genieten. Misschien 
kun je goede huisvesting en goede zorg op latere leeftijd betalen als je een 
goed pensioen hebt.  
 
CDA kan bijdragen aan deze vernieuwing. Dichtbij, door te luisteren wat er 
leeft, bijvoorbeeld in Gouda, zoals we in de zomer gedaan hebben. En 
verder weg, door te kijken wat nodig is voor pensioen, zorg en huisvesting. 
Dat moet vertaald worden in wetten. In mijn dagelijkse werk probeer ik 
waar het kan dit ‘dichtbij’ en ‘ver weg’ bij elkaar te brengen. 
 
Eric Bergamin 
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Prinsjesdag 2013 
Iris Eijgenraam 

 
Dinsdag 17 september jl. was het Prinsjesdag. Prinsjesdag is 
altijd een speciale, feestelijke dag in Den Haag. De stad stroomt 
vol met mensen die een “dagje Den Haag” gaan doen.  
 
Dat merk je al als je in de ochtend op station Den Haag CS binnenkomt. 
Veel mensen in het oranje, met een hoed of in klederdracht. Ze vullen de 
terrassen op het Plein, of zoeken in alle vroegte een mooi plekje langs de 
route waar de gouden koets later die dag langs zal komen. 
 
Ook in het gebouw van de Tweede Kamer hangt een speciale sfeer, De 
mensen die in de Ridderzaal aanwezig zullen zijn, zien er prachtig uit. 
Vooral de dames vallen op, alleen al door hun hoeden, met al dan niet een 
politieke boodschap daarin verpakt. 
 
Dit jaar was een hele speciale Prinsjesdag voor mij. Niet alleen vanwege het 
feit dat de troonrede voor de eerste maal door Koning Willem-Alexander 
werd voorgelezen, deze keer mocht ik ook in de Ridderzaal zijn. Heel 
bijzonder om dit zo mee te maken, toch echt anders dan dat het via televisie 
tot je komt. Je moet al vroeg binnen zijn, anders kom je de Ridderzaal niet 
meer in. Op een gegeven moment opent de Voorzitter van de Eerste Kamer 
de verenigde vergadering van de Eerste en Tweede Kamer. Vervolgens 
komen de Leden van de Raad van State binnen en het Kabinet.  
 
Nadat de Gouden Koets is aangekomen op het Binnenhof, zet de 
muziekkapel het Wilhelmus in. De voorzitter kondigt de komst van de 
Koning aan, voor alle aanwezigen het teken om op te staan. Bij de ingang 
van de Ridderzaal worden de leden van het Koninklijk Huis ontvangen door 
de commissie van in- en uitgeleide, die hen naar hun plek begeleidt. De 
Koning neemt plaats op de troon en spreekt de Troonrede uit. Na de laatste 
woorden roept de voorzitter: “Leve de Koning!”, en wij roepen vervolgens: 
“Hoera! Hoera! Hoera!”. 
 
Het was eigenlijk snel voorbij allemaal, wat natuurlijk mede kwam door  het 
feit dat onze Koning zo vlot spreekt! 
 
Iris Eijgenraam 
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Even kennismaken 
Jankees Salverda 

 

Beste CDA-leden in Gouda. Ik ben Jankees Salverda en sinds 
begin september woon ik (samen) in deze prachtige stad.  
 
Gouda doet me een beetje denken aan Amersfoort waar ik mijn politieke 
‘carrière’ in het CDA begonnen. Ik ben daar fractievolger, raadslid en 
fractievoorzitter geweest van 1998 tot eind 2005. Een hele mooie tijd, in 
een stad met een grote groeiopgave en een flink uit de kluiten gewassen 
CDA.  
 
Daarna ben ik wethouder geworden in de gemeente Utrechtse Heuvelrug 
vanaf het ontstaan van die herindelingsgemeente begin 2006. Het is een 
samenvoeging van de voormalige gemeenten Driebergen-Rijsenburg, 
Doorn, Maarn, Amerongen en Leersum. Een grote gemeente waar meer dan 
de helft van het grondoppervlak ‘natuur’ is. Het werken in een 
herindelingsgemeente vond ik een heel bijzondere en waardevolle ervaring.  
 
Je bent niet alleen bezig met het vormen van één grote gemeente met 
behoud van de specifieke aspecten van alle dorpen, maar ook met het 
samenvoegen van vijf gemeentelijke organisaties. En dat terwijl ‘de winkel’ 
gewoon open blijft. 
 
In 2010 is het CDA helaas niet terug gekomen in het college en heb ik 
afscheid genomen als gemeentebestuurder. Ik ben actief in het CDA 
gebleven als penningmeester van de gemeentelijke afdeling.  
 
Met die vrijwilligersfunctie en vrijwel alle andere functies die ik vervulde 
ben ik vanwege mijn verhuizing gestopt. Ik ben alleen nog bestuurslid van 
de welzijnsstichting in de gemeente Utrechtse Heuvelrug. 
 
Mijn oorspronkelijke beroep is verkeer- en vervoerconsultant met als 
specialiteiten innovatie, passagiersvervoer over water en interactieve 
besluitvorming. In die richtingen en voor verkeer en openbaar bestuur in 
het algemeen ben ik beschikbaar voor advies opdrachten. 
 
Wat me in Gouda speciaal goed bevalt is het leven dicht bij het water. Ik 
ben mede-eigenaar van een zeilcruisebedrijf in Turkije.  Met één van onze 
drie grote houten zeilschepen hebben we vorige maand een bekende 
zeilwedstrijd voor klassieke schepen in Turkije gewonnen. 
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Ik ben uiteraard zeer geïnteresseerd in de lokale politiek in Gouda en hoop 
u tegen te komen op een CDA-vergadering, evenement, tijdens het 
hardlopen of gewoon in de stad. 
 
Met groet,  
 
Jankees Salverda 
(Twitter: @JCSalverda) 
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Wanneer gaat Gouda zijn vergeten componist eren? 
Peter Fasol 

 

 
Gouda heeft de nodige grote zonen en dochters voortgebracht: van 
Erasmus, Coornhert, Gheraert Leeu en Hieronymus van Alphen tot Leo 
Vroman en Ed de Goeij: er zijn er tientallen en ze zijn in onze stad gekend 
en geëerd met straatnamen, scholen en standbeelden. Ik vind dat 
uitstekend. 
 
Enkele maanden geleden kwam ik er naar aanleiding van een 
twitterdiscussie achter dat we iemand schromelijk zijn vergeten. 
 
Ik heb het over een van de meest markante musici uit de Nederlandse 
barok: muziektheoreticus, organist, orgelkeurder, beiaardier en componist 
Quirinus Gerbrandsz van Blankenburg die in 1654 te Gouda geboren werd 
en in 1739 te Den Haag overleed.  
 

Hij was de zoon van 
Gerbrand Quirijnsz van 
Blankenburg, stadsorganist 
van Gouda, die hem liet 
kennismaken met de 
vooruitstrevende Italiaanse 
muziek. 
 
Hij werd keurmeester van 
orgels en klokkenspelen. In 
1675 wilde Gouda een nieuw 
Hemony-beiaard in de toren 
hangen. Quirinus van 
Blankenburg, die van 1648 
tot 1708 organist in de 
Janskerk was, werd om 
advies gevraagd. Hij stelde 
voor om een volledig 
chromatisch bas-oktaaf aan 
te schaffen: dat betekende 
twee extra klokken. Dat zou 
de kosten echter met 30% 
laten stijgen! Er ontstond 
een pittige discussie in de 
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stad met voor en tegenstanders die hun zienswijze publiceerden. 
Blankenburg won het pleit. Zo komt het dat de beiaard van Gouda de enige 
Hemony-beiaard is met een volledig bas-octaaf. 
 
Er zijn verder maar weinig werken van hem bewaard gebleven. Maar wat er 
is, is van een grote internationale allure. Al in 1938 zei D.J. Balfoort in een 
artikel dat hij ‘recht heeft op een ereplaats in de rij der 18de eeuwsche 
Nederlandsche componisten’. 
 
Het bekendste werk van van Blankenburg is Elementa musica uit 1739. Hij 
werkte er zestig jaar aan. Het gaat over de beginselen en grondregels van de 
basso-continuo. In de Elementa musica staat één compositie: Fuga obligata. 
 
Bekend is verder de cantate ‘l’Apologie des femmes’. 
 
Ook componeerde in 1733 hij ‘Duplicata Ratio Musices ou La double 
harmonie d’une musique algébraique’ of ‘De verdubbelde harmony’, een 
suite voor klavecimbel van op Franse leest geschoeide dansen en airs, als 
bruiloftsgeschenk voor Anna van Hannover, dochter van George II, de 
koning van Engeland en en de Friese stadhouder Willem Carel Hendrik 
Friso. Het stuk werd geprezen door andere componisten als Georg 
Friedrich Händel, Antonio Caldara en Josef Fux, met wie hij ook 
correspondeerde. 
 
Toch voelde hij zich miskend als componist: ‘Als ik over eenige jaren een 
stuk musiec van mijn maaksel plag te vertoonen, dan was ‘t nooit 
prijsbaar; het most van verre komen om goed te zyn: maar als ik in de 
plaats van myn naam Van Blankenburg, Di Castelbianco (‘t welk ‘t zelfde 
is) daar boven zette, dan was ‘t uitstekend.’ 
 
En miskend is hij nog steeds: de vuistdikke stadsgeschiedenis ‘Duizend jaar 
Gouda’ uit 2002 negeert hem volkomen. Zijn naam wordt zelfs niet 
éénmaal ook maar vermeld. 
 
Ik stel voor dat we Quirinus van Blankenburg de plaats geven in onze 
stadsgeschiedenis die hem toekomt. Dat kan betrekkelijk eenvoudig, 
bijvoorbeeld door bij de eerstvolgende gelegenheid die zich aandient een 
straat naar hem te vernoemen. 
 
Peter Fasol 
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Bronvermelding 
 

 Foto Christiaan Karman: http://deleerzolder.nl/over-mij/ (datum raadpleging 10 januari 2013) 

 Zicht op Gouda met kasteel, gravure van Frans Hogenberg: www.groetescheur.nl 

 Afbeelding Quirinus van Blankenburg: Wikipedia. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Bestuur CDA Gouda 
 

voorzitter   Christiaan Karman 
secretaris  Margreet van Dijk (margr.vdijk@planet.nl)  
penningmeester Suzanne Dannenburg-Bijl 
bestuursleden  Henk Hoogmoed, Hans Alderliesten 
 
website   www.cdagouda.nl  
twitter   www.twitter.com/cdagouda  
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Nadenkertje 
 

“Geluk zoeken heeft alleen maar zin, als je het doet voor elkaar en niet om 

het gewin” 

 

Geluksbelofte uit het sprookje ‘De Peelkabouters’ 


